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Tots els punts de l’ordre del dia han estat aprovats per majoria absoluta, amb el

recolzament dels clubs assistents a les activitats realitzades durant la temporada

2017-2018.

L’Assemblea General Ordinària de l’FCF, celebrada al Gran Teatre de la Passió de

Cervera (Lleida), ha començat a les 18.35 hores davant la presència de 225

assembleistes.

 

L’acte s’ha iniciat amb un vídeo en record a totes les persones relacionades amb el

futbol i futbol sala català que han traspassat aquesta temporada 2017-2018.

Seguidament, el primer tinent d’alcalde i regidor d’esports de Cervera, Joan Prat, ha

donat la benvinguda a tots els presents i ha agraït “l’ajuda i el suport de la Federació per

pensar en Cervera per celebrar aquesta Assemblea. Més de 400 persones practiquen



el futbol i el futbol sala a la província de Lleida. En el món del futbol hi ha sis

components bàsics: els jugadors, els tècnics, els àrbitres, l’afició, les juntes directives, i

la Federació, un òrgan necessari i indispensable per al desenvolupament de la

competició. Per això, la seva tasca és molt important i sé que s’està fent amb la

màxima diligència”.

Posteriorment, s’ha projectat un vídeo resum de tots els actes celebrats durant la

temporada 2017-2018.

 

Després dels parlaments,  s’ha donat per començada l’Assemblea General Ordinària

amb el primer punt de l’ordre del dia:

 

1. INFORME DEL PRESIDENT:

El president de l’FCF, Andreu Subies Forcada, ha donat la benvinguda als assistents i

https://youtu.be/PcaPsuxnHYA


ha agraït a l’Ajuntament de Cervera la seva acollida per poder realitzar l’Assemblea

General Ordinària 2018 en aquesta població. “Vull agrair també la dedicació i paciència

que teniu vosaltres, els clubs, per tirar endavant uns projectes que dirigiu amb il·lusió. I

faig un reconeixement especial a un company i amic que ens va deixar al mes de maig, i

és que guardem un gran record del Quim Sala”, ha començat dient Subies.

“Hem aconseguit la transparència esportiva a nivell reglamentari, hem potenciat la

Fundació, la promoció de les campanyes, hem millorat l’atenció als federats a través de

la Mutualitat Catalana de Futbolistes i el Portal del Federat i, sobretot, ens hem

adaptat a les noves lleis i regulacions per tenir un projecte sòlid. Els diners del Portal del

Federat estan reinvertits en accions federatives i en els propis clubs”, ha dit el

president. El màxim mandatari del futbol català ha explicat que “hem passat dels tres

als deu milions de patrimoni i això dona estabilitat al futbol català”. També ha destacat

les subvencions que s’abonen en les diferents competicions i arbitratges: “l’import de la

subvenció anual als equips catalans masculins que juguen en categories de Nacional ha



estat d’1.540.500 euros; les ajudes als equips de futbol femení i futbol sala Nacional ha

estat de 476.000 euros; mentre que la campanya #Orgullosa ha repartit un total

d’1.212.553 euros entre els equips femenins de Catalunya. És evident que hem fet

avenços i canvis al llarg de les últimes vuit temporades en l’apartat esportiu i econòmic,

i ho seguirem millorant”.

Andreu Subies ha parlat de la normativa que afecta a la gestió de les entitats

esportives i ha recordat que “la Federació ha creat diferents organismes per solucionar

tots els problemes que es poden generar durant l’any com són la Comissió de Mediació,

la Subcomissió de Xarxes Socials o el Codi Ètic. A més, hem retocat diversos articles

del Reglament General per ajudar els clubs a regular el seu dia a dia. De cara al futur

tenim previst posar en marxa noves accions i ajudar a incorporar les noves normatives

a tots els clubs”. Subies també ha recordat que “tots els departaments de la Federació

Catalana tenen representació a la RFEF”.



D’altra banda, “aquest any s’ha implantat la campanya #Orgullosa, un projecte en el

qual s’han destinat una sèrie de subvencions per competició, quilometratge i

Mutualitat, entre d’altres, per potenciar encara més el futbol i futbol sala femení entre

els clubs i els mitjans de comunicació. Seguirà en vigor la propera temporada”, ha afegit

Subies.

“Gràcies a les campanyes que es porten a terme s’han rebaixat el nombre d’expulsions i

incidents de públic. I això també és per l’ajuda donen tots els clubs”, ha comentat el

president, qui ha recordat que “tenim la millor Mutualitat del món amb diferència. A

més, està gestionada directament per la persona que se’n beneficia. En aquest

moment tenim una Federació forta, sòlida, amb grans professionals al servei dels clubs

i federats. Gaudim d’estabilitat econòmica, social i patrimonial”.

Subies ha finalitzat el seu parlament agraint la confiança que han depositat els clubs

catalans en la seva Junta Directiva per poder seguir amb el projecte i ha assegurat que

continuen tenint la mateixa il·lusió que el primer dia.



Reconeixement als clubs centenaris:

De la mateixa manera que en l’Assemblea dels anys 2016 i 2017, l’FCF ha fet un petit

homenatge a tots els clubs que, a dia d’avui, han celebrat 100 anys de vida. El clubs

reconeguts han estat: el CF Barbens, el Pontenc Club Esportiu, el FC Vilafant, el CF

Juneda i el CE Ivars d’Urgell.





2. RATIFICACIÓ CÀRRECS PREVISTOS REGLAMENTÀRIAMENT:

A l'Assemblea s'ha ratificat, per unanimitat, el càrrec del vicepresident i delegat a

Lleida, Jordi Terés; i els cessaments dels directius Joan Sayós i Joaquim Sala (per

defunció).

3. INFORME DE LES ACTIVITATS DE LA TEMPORADA 2017-2018:



En aquest apartat s'ha fet un repàs a les activitats dels Comitès Tècnics

de la Federació Catalana de Futbol. La memòria resum de la temporada

2017-2018 ha estat aprovada per unanimitat.

I s'ha visualitzat un vídeo que ha preparat l'FCF amb totes les dades

recollides durant un any sobre les diferents inversions que s'han dut a

terme en el futbol i futbol sala femení, emmarcat dintre del projecte

#Orgullosa, el qual es va iniciar el mes de juny de l'any 2017; així com

altres dades sobre tecnologia, patrimoni, visites al web i app federatius,

intranet, esdeveniments que s'organitzen durant la tempoarda, i

campanyes; entre d'altres.

4.1 EXERCICI ECONÒMIC:

El responsable d’administració de l’FCF, Lluís Broto, ha presentat l’informe d’auditoria

dels comptes anuals, del tancament dels comptes, i del balanç i compte de resultats

https://youtu.be/mBbPJg-dQWE


tancat el 31.12.2017.

L’exercici econòmic tancat el 31 de desembre del 2017 ha estat sotmès a votació i ha

estat aprovat per unanimitat.

4.2 PRESSUPOST:

El pressupost del 2019 de 24.501.850 euros, amb un increment del 0,33% i un

superàvit de 242.676,30 euros, ha estat aprovat per unanimitat.

Per tancar aquest bloc s’ha vist el vídeo resum de les campanyes que ha engegat la

Federació Catalana de Futbol en els darrers anys per erradicar la violència als camps

de futbol i als pavellons de futbol sala.

5. MODIFICACIÓ D’ARTICLES DELS ESTATUTS I DEL REGLAMENT GENERAL DE

L’FCF:

El Secretari General de l’FCF, Oriol Camacho, ha exposat els canvis previstos en els

estatus i el reglament de cadascun dels articles previstos. Alguns d’aquests són: la

https://youtu.be/9f_3czVFojI


creació de la Subcomissió d’Instrucció d’Expedients, la clarificació de les condicions

d’alineació de futbolistes en equips del mateix club, la modificació de la normativa en

cas de coincidència d’uniformes, la introducció dels canvis volants en la categoria de

Quarta Catalana, la possibilitat de fer dos canvis en l’últim temps dels partits de Futbol

7, la creació del responsable de la grada, i les noves denominacions en categories de

futbol femení, entre d’altres mesures.

Aquest punt de l’ordre del dia ha estat aprovat per 224 vots a favor i 1 en contra. 

6. PLA GENERAL D’ACTUACIÓ:

Tots els plans de competició de Futbol 11, Futbol 7 i Futbol Platja per la temporada

2018-2019 han estat aprovats per 217 vots a favor i 1 abstenció.

Per concloure el sisè punt de l’ordre del dia, s’ha fet balanç del primer any

d’implantació del projecte #Orgullosa amb un vídeo. Aquesta campanya pretén

potenciar, encara més, el futbol i futbol sala femení català.

https://youtu.be/9f_3czVFojI


7. LLIGA CATALANA DE FUTBOL SALA:

La Lliga Catalana de Futbol Sala és el Comitè de l’FCF que regula la competició i

l’organització de les lligues federades de futbol sala de Catalunya. Els acords adoptats

a la Convenció de Clubs de Futbol Sala han estat aprovats per 219 vots a favor i 1

abstenció.

8. INFORME DE LA MUTUALITAT CATALANA DE FUTBOLISTES:

Abans de l’informe de la Mutualitat Catalana de Futbolistes s’ha projectat un vídeo

sobre aquest ens. Les xifres de l’activitat de la Mutualitat Catalana de Futbolistes

durant la temporada 2017-2018 ha estat les següents:

Durant aquest període han augmentat el número de partits que s’han jugat, un total de

198.229, fet que provoca un augment de lesions. L’any passat es van fer un total de

1.477 intervencions quirúrgiques. Els metges de la Mutualitat van realitzar 946

operacions, mentre que en altres centres de Catalunya es van practicar 531

operacions.

https://youtu.be/7hBMouCbPpM


Durant el darrer període computat, es van utilitzar 488 ambulàncies a tot el territori

per fer un transport medicalitzar urgent o d’emergències degut a lesions produïdes

durant els partits. A la seu central de la Mutualitat, a la Ronda Sant Pere de Barcelona,

es van fer un total de 21.604 visites mèdiques durant tot l’any. Aquestes lesions dels

jugadors van generar 8.170 proves diagnòstiques:

Ressonància Magnètica Nuclear: 4.335.

TAC: 285.

Gammagrafies Òssies: 99.

Ecografies: 3.451.

Aquestes proves, fetes en la temporada 2016-2017, van confirmar un total de 24.072

lesions en els futbolistes, que es classifiquen de la següent manera:

Cap: 1.216.

Coll: 336.

Tronc: 915.

Membres superiors: 3.866.

Membres inferiors: 14.752.

Altres: 2.987.

Les lesions més freqüents són: esquinços: (5.474), fractures (1.869), lligaments (869),

altres òssies (814), lesió de menisc (487), luxació (391). El trencament del Lligament

Creuat Anterior (LCA) continua sent la lesió més greu que pot patir el futbolista. La

seva recuperació és molt lenta, i requereix d’una bona rehabilitació i una bona

readaptació per tornar amb garanties als terrenys de joc. Durant aquesta temporada

hi ha hagut 624 genolls operats a causa d’aquesta lesió. Altres jugadors (95) es van



poder recuperar gràcies a una teràpia conservadora de rehabilitació que va evitar

l’operació quirúrgica.

Totes aquestes lesions han generat un total de 103.668 sessions de rehabilitació:

22.143 al centre de Ronda Sant Pere, i 81.525 en centres externs.

9. PROPOSTES PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES EN TEMPS I FORMA:

No n’hi ha hagut.

10. PRECS I PREGUNTES:

En aquest punt, s’han realitzat cinc preguntes referents a qüestions del pla de

competició, a la nova normativa de protecció de dades i a la Mutualitat, a les que ha

donat resposta el Secretari General de l’FCF, Oriol Camacho, i el president Andreu

Subies. 

Per acabar, el president ha agraït la participació de tots els assistents i els ha animat a



seguir treballant pel bé del futbol català amb la mateixa energia i empenta. A les 20.50

hores, el Secretari General ha donat per acabada l’Assemblea General Ordinària del

2018.

GALERIA D'IMATGES

VÍDEO PORTADA

 

http://fcf.cat/media/album/assemblea-general-ordinaria-2018/1
https://www.youtube.com/watch?v=PnL5wiD8aU4

